



PROCESSING DIRECTIVE/ VERARBEITUNGSEMPFEHLUNG

CONET[®]

Collagen casing with net / Collagendarm mit Netz

Watering: For easy filling to the recommended full capacity

shirred goods, bound casings and casings from the roll fully emersed in a cold (approx. 10° C), at least 15 % saline solution for 1 – 4 hours (not for less than 30 minutes and not for longer than a day).

bundled goods for 2 – 8 hours in a cold (approx. 10° C) 10 % saline solution.

Filling

full capacity guarantees problem-free, no-tear processing. Fill until full and free of air
Open the slug at the clip and place on the nozzle

Sealing with all makes of clip machinery and types of binding devices possible.

Smoking and Maturing with adequate air humidity and without draughts.

CONET must not be exposed to moisture before processing, store in the original packaging at room temperature.

Wässern

Geraffte Ware, abgebundene Hüllen und Hüllen von der Rolle vollständig eingetaucht in kalter (ca. 10° C), mind. 15 %iger Kochsalzlösung 1 – 4 Stunden (mindestens 30 Minuten und nicht länger als einen Tag) wässern .

Bundware 2 – 8 Stunden in kalter (ca. 10° C) 10 %iger Kochsalzlösung wässern.

Füllen

Empfohlenes Füllkaliber garantiert eine problemlose, platzerfreie Verarbeitung. Prall und luftfrei füllen. Die Raupen am Clip öffnen und auf die Tülle stülpen

*Verschließen mit Clipmaschinen aller Fabrikate und Abbindearten möglich.
Räuchern und Reifen bei ausreichender Luftfeuchtigkeit und ohne Zugluft.*

Lagerung

CONET darf vor der Verarbeitung keiner Feuchtigkeit ausgesetzt werden, in der Originalverpackung bei Raumtemperatur lagern.